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Geachte mevrouw Stuiveling, Bijlage(n)

In deze brief geef ik mijn reactie op uw rapport bij het Jaarverslag 2012 van het Correspondentie uitsluitend

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport. richten aan het retouradres
met vermelding van de datum
en het kenmerk van deze

Budgettair Kader Zorg brief.

Goede informatievoorziening en transparante verantwoording van de zorguitgaven
zie ik als speerpunten van mijn beleid voor deze kabinetsperiode. Om die reden
heb ik een stuurgroep ingesteld om de informatievoorziening te versnellen en
werkt VWS voortdurend aan het verbeteren van de verantwoordingsinformatie
over de zorguitgaven in de budgettaire stukken. Ik ben blij met de waardering van
de Algemene Rekenkamer voor de verbeterslag die in het Financieel Jaarverslag
over 2012 is gerealiseerd. VWS zal ook in 2013 blijven werken aan het
inzichtelijker maken van het Financieel Beeld Zorg en daarbij de aanbevelingen
van de Algemene Rekenkamer ter harte nemen. Ik plaats daarbij twee
opmerkingen.

De eerste opmerking heeft betrekking op de in het jaarverslag gepresenteerde
overschrijding van het Budgettair Kader Zorg. U schrijft hierover dat de
doelstelling om de totale zorguitgaven binnen het BKZ te houden niet is gehaald.
Het Budgettair Kader Zorg is de meetlat waartegen de actuele zorguitgaven
worden afgezet. Gegeven het verzekeringskarakter van de zorg is het BKZ wel
taakstellend, maar niet bindend. Anders dan bij de begrotingsuitgaven van het
Rijk kan een overschrijding van het BKZ immers niet worden voorkomen door de
uitgaven gedurende het jaar op te schorten (en daarmee minder zorg te
verlenen). Een overschrijding vormt wel een aanleiding voor compenserende
maatregelen.

In uw rapport geeft u aan dat een verdere verbeterslag kan worden gemaakt door
nog meer informatie op te nemen over de achtergronden van mutaties, het
gebruik van actuele informatie en het vermelden van een politiek-bestuurlijk
oordeel. Ik ben het met u eens dat verdere verbetering mogelijk is, maar streef
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tegelijkertijd naar een leesbaar en compact overzicht van de zorguitgaven in het Secretaris Generaal / plv.

afgelopen jaar. Veel informatie in het jaarverslag is al eerder gepubliceerd en Secretaris Generaal
Financieel-Economische

wordt daarom in samengevatte vorm weergegeven. Dit geldt ook voor mijn Zaken
oordeel over de (budgettaire en beleidsmatige) ontwikkelingen in de zorg, dat Ontwikk. Fin.i Beleid en

onderdeel uitmaakt van het beleidsverslag en de diverse beleidsnota’s die Beheer

gedurende het afgelopen jaar naar de Tweede Kamer zijn gestuurd.
Ken merk

- 112659-102653-FEZ
De beleidslnformatle: JeugdzorgPlus

Voor uw onderzoek naar de beleidsinformatie van VWS heeft u dit jaar gekeken
naar de ]eugdzorgPlus. In de aanbevelingen vraagt u mij aan te geven wat het
ambitieniveau is voor de JeugdzorgPlus. Mijn ambitie is om de effectiviteit van
behandeling te vergroten, het meten van de effecten en terugdringen van de
verblijfsduur in geslotenheid.

U beveelt mij aan rekening te houden met de door de Algemene Rekenkamer
genoemde aandachtspunten bij de monitor JeugdzorgPlus. Met aandachtspunten
als non-respons zal VWS rekening houden. Ook beveelt u aan informatie over
beleidsresultaten in het jaarverslag van VWS op te nemen. De uitkomsten van de
monitor jeugdzorgplus zullen worden gebruikt voor het jaarverslag.

De bedrijfsvoering

VWS heeft ook in 2012 veel aandacht besteed aan het verbeteren van de
bedrijfsvoering. Ik constateer met tevredenheid dat ook naar uw oordeel die
aandacht in 2012 tot een sterk verbeterde bedrijfsvoering heeft geleid. Uw rapport
laat zien dat het ministerie de helft van de in 2011 geconstateerde
onvolkomenheden heeft opgelost. Ik neem de aanbevelingen uit uw rapport over.
Op een aantal onderwerpen ga ik hieronder dieper in.

Subsidiebeheer kerndepartement
De verbetering van het subsidiebeheer van de afgelopen jaren is sinds 2011
versneld en werpt zijn vruchten af. De ontwikkeling na deze trendbreuk wil ik
vasthouden. De aanbevelingen van de Algemene Rekenkamer neem ik over. Deze
passen goed bij mijn streven om de resterende onvolkomenheid in 2013 weg te
werken. De in maart 2012 geïntroduceerde normatiek voor het subsidiebeheer
wordt gecontinueerd. Dit betekent dat een combinatie van preventieve
(bijvoorbeeld opleidingen) en meer repressieve (verscherpt toezicht en meten en
bijsturen) instrumenten wordt gehanteerd om het subsidieproces goed te laten
verlopen. De uitvoering van het interne toezicht wordt nog meer gericht op
complexe subsidiedossiers.

Informatiebeveiliging en Vertrouwensfuncties
Ik ben verheugd met u te kunnen constateren dat de inspanningen van het
kerndepartement en aCBG op het gebied van informatiebeveiliging goede
resultaten laten zien en dat deze onvolkomenheden zijn opgelost. Uw
aanbevelingen op dit onderwerp worden overgenomen en krijgen bij zowel de
beleids- als stafdirecties de aandacht. U constateert een onvolkomenheid in de
borging van vertrouwensfuncties bij VWS. Ik heb er vertrouwen in dat met de eind
2012 gestarte nieuwe procedures rond vertrouwensfuncties de onvolkomenheid
zal worden opgelost.

Inkoopbeheer kerndepartement
De aanbevelingen om het inkoopbeheer verder te verbeteren neem ik over. Dat
gebeurt onder meer door het verbeteren van de spendanalyse en het verbeteren
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van het contractenregister. Om de inkoop- en aanbestedingskalender structureel
te borgen is een aantal afspraken gemaakt met de Haagse Inkoopsamenwerking.
Ook zal ik de aanbeveling over het betrekken van de relevante
rechtmatigheidaspecten bij de interne controle op de naleving van Europese
aanbestedingsregels overnemen.

Twee onvolkomenheden bij RIVM
Ten aanzien van het RIVM handhaaft u de onvolkomenheid in het inkoopbeheer en
de onvolkomenheid in de informatiebeveiliging. Het RIVM is in 2012 voortvarend
bezig geweest om deze punten uit 2011 weg te werken en gaat daarmee,
gesteund door de aanbevelingen van de Algemene Rekenkamer, in 2013 verder.
Bij beide onvolkomenheden volg ik uw aanbevelingen op.

Gegevensaanlevering door zorgkantoren en zorgaanbieders ten behoeve van de
eigen bijdrageregelingen.
U brengt de gegevensaanlevering ten behoeve van de uitvoering van de eigen
bijdrageregelingen AWBZ onder de aandacht. Ik hecht er belang aan dat de
gegevens ten behoeve van de eigen bijdrageregeling tijdig en juist worden
aangeleverd aan het CAK. Als de ketenpartijen (zorgkantoren en zorgaanbieders)
deze gegevens niet tijdig leveren leidt dit tot correcties en risicos op fouten in de
berekening van de eigen bijdrage. Vanaf 1 januari kent de AWBZ een
sanctiebepaling waardoor er een mogelijkheid bestaat de ketenpartijen een
sanctie op te leggen. VWS neemt de aanbevelingen over om de sanctiebepaling
verder uit te werken door in de regelgeving eisen te gaan stellen aan de
gegevenslevering aan het CAK; door uit te werken hoe gemonitord wordt of
ketenpartijen voldoen aan deze eisen en welke maatregelen genomen worden
indien niet voldaan wordt aan deze eisen. Ook zal VWS het beleid hieromtrent
actief uitdragen aan de betrokken ketenpartijen.
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Hoogachtend,
de minister van Voil
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